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Vragen van het lid Azmani (VVD) aan de Minister van Sociale Zaken en 
Werkgelegenheid over het verstrekken van het burgerservicenummer 
(ingezonden 8 januari 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Brussel rekent op Asscher»?1 

Vraag 2
Wat vindt u van het idee van de gemeente Rotterdam om in bepaalde 
gevallen de aanvraag van het burgerservicenummer (BSN) aan te houden? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het onwenselijk is, voor zowel de mensen zelf als voor 
omwonenden, dat arbeidsmigranten in groten getale in een huis wonen? Zo 
ja, wat gaat u daar aan doen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de opvatting dat het niet meer verstrekken van het BSN, wanneer er 
sprake is van overbewoning, kan bijdragen aan het voorkomen van het 
samenwonen van enorm veel arbeidsmigranten in een zeer kleine en soms 
mensonterende ruimte, dat in bepaalde gevallen ook tot overlast leidt? 

Vraag 5
Kunt u aangeven welke Europese regels het op dit moment onmogelijk 
maken om het BSN helemaal niet meer te verlenen bij overbewoning? Welke 
Europese regels verzetten zich tegen het aanhouden van de aanvraag ter 
beoordeling van geschikte woonruimte? Bent u bereid hier wat aan te 
veranderen? Zo ja, hoe en wanneer gaat u concreet actie ondernemen? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 6
Herinnert u zich uw uitspraak: «Bulgaren en Roemenen moeten worden 
ondersteund als ze uitgebuit worden en bestraft als ze overlast veroorzaken»? 
Zo ja, wat gaat u concreet doen aan overlast door overbewoning?

1 Spits, 7 januari 2013: Brussel rekent op Asscher
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